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Zápis č. 05/2011 z 5. jednání AS FEK ZČU v Plzni 

 ze dne 19. 10. 2011 
     

Přítomní senátoři: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., PhDr. Věra Dvořáková, Ing. Josef Červený, 
Ph.D., Ing. Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková,               
Ing. Michaela Horová Ph.D., Klára Jechová, JUDr. Ing. David Martinčík, Bc. Martin Polívka, 
Mgr. Romana Suchá, Bc. Andrea Šusterová, Ing. Jan Tlučhoř 
 
Omluvení senátoři:  Bc. Zuzana Malá, Bc. Martin Tyšer, Bc. Eva Zoubková,  
 
Přítomní hosté: doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc., Ing. Hana 
Kunešová  
 
Přítomno:  13 senátorů AS FEK, 12 po dobu celého jednání AS FEK.  
 

PROGRAM:  

 

1. Podmínky přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni na akademický rok 2012-2013 

2. Rozpočtová úprava  

3. Informace studentské komory 

4. Informace k AS ZČU v Plzni 

5. Informace k volbám do AS ZČU v Plzni 

6. Letní seznamovací kurzy pro 1. ročníky FEK - informace 

7. Různé 

Předsedkyně AS FEK Dr. Egerová přivítala přítomné senátory a seznámila je s navrženým 
programem jednání. AS FEK hlasoval o navrženém programu jednání. 

Přítomno:    12 členů AS FEK 

Hlasování o programu jednání :   12 pro, 0 proti, zdrželi se 0  

Program jednání byl schválen. 
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Ad 1) Podmínky přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni na akademický rok 2012-2013 

1a) Vyhláška č. 9DV2011 děkana FEK ZČU v Plzni - Přijímání ke studiu na Fakultu  

ekonomickou ZČU v Plzni  pro akademický rok 2012/2013 

Předsedkyně AS FEK  uvedla, že obdržela připomínky k vyhlášce od Ing. Tlučhoře a předala 
slovo děkanovi FEK, doc. Plevnému. 

K vyhlášce č. 9DV2011 pan děkan FEK uvedl, že vyhláška je pouze mírně upravena oproti 
minulému roku. Z hlediska podmínek přijetí ke studiu na FEK se nic nezměnilo. Přijímání bez 
přijímacích zkoušek se předpokládá za stejných podmínek jako v minulém roce. 

Předsedkyně AS FEK otevřela diskusi k tomuto bodu jednání. 
Děkan FEK reagoval nejdříve na připomínku Ing. Tlučhoře, která se týkala stanoveného počtu 
uchazečů pro přijetí v kombinované formě studia u bakalářského studijního oboru Podniková 
ekonomika a management a zároveň uvedl, že stanovené počty uchazečů pro přijetí na jednotlivé 
studijní obory jsou uváděné jako maximální počty pro přijetí, které by neměly být překračovány a 
které zároveň nemusí být naplněny.  
Následně se rozvinula diskuse k stanoveným maximálním počtům uchazečů pro přijetí i pro 
ostatní studijní obory. Na základě diskuse byly navrženy změny ve stanovených počtech  
uchazečů pro přijetí u bakalářského studijního oboru Podniková ekonomika a management v 
kombinované formě studia a u bakalářského studijního oboru Systémy projektového řízení v 
prezenční formě studia.  
K připomínce ing. Tlučhoře, týkající se priorit ve výběru studijních oborů, děkan FEK uvedl, že 
platba je jen jedna. Pokud zrušíme priority, hrozí tyto problémy: student, který si podá dvě 
přihlášky, by zaplatil dvakrát. Pokud udělá student přijímací zkoušky, může být přijat na oba 
obory a na druhém oboru si může nechat uznat předměty z prvního oboru. Zdůraznil, že student 
je přijímán na studijní program, nikoli na studijní obor. Dle názoru děkana FEK je potřeba řešit 
tento problém přes informační systém STAG. Následovalo hlasování. 

 
Návrh usnesení 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje vyhlášku č. 9DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni 
Přijímání ke studiu na Fakultu ekonomickou ZČU v Plzni pro akademický rok 2012/2013. 

 
Přítomno: 13 členů AS FEK 
 
Hlasování: 13 pro, 0 proti, zdržel se: 0   Usnesení bylo přijato 

 

Ad 1b) Vyhláška č. 10DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni - Podmínky pro přijetí úspěšných 
absolventů programů celoživotního vzdělávání na FEK ZČU v Plzni a podmínky pro přijetí 
uchazečů, kteří studují nebo absolvovali studijní program nebo jeho část na jiné VŠ v ČR 
nebo v zahraničí v akademickém roce 2012/2013 

Děkan FEK uvedl, že ve vyhlášce se oproti minulému roku nic nezměnilo. Děkan FEK navrhuje 
změnu data ve vyhlášce na platnost od jejího schválení na jednání AS FEK, tj. od 19.10.2011. 
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Proděkanka Ing. Kunešová souhlasí s návrhem změny data. Takto bude moci prezentovat 
vyhlášku děkana FEK na středních školách již jako platnou. Vzhledem k tomu, že k předložené 
vyhlášce nebyly žádné připomínky ani návrhy, následovalo hlasování.  
 
Návrh usnesení 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje vyhlášku č.10DV/2011 děkana Fakulty 
ekonomické ZČU v Plzni - Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů celoživotního 
vzdělávání na FEK ZČU v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří studují nebo absolvovali 
studijní program nebo jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí v akademickém roce 
2012/2013. 
 
Přítomno: 13 členů AS FEK 
 
Hlasování: 13 pro, 0 proti, zdržel se: 0   Usnesení bylo přijato 
 
 
Ad 2) Rozpočtová úprava  
AS FEK byl předložen ke schválení rozpočet FEK ZČU - rozpočtová úprava, kterou Ing. 
Fišerová následně okomentovala. Ke změnám nebyly vzneseny žádné připomínky. Následovalo 
hlasování. 
 
Návrh usnesení 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Rozpočtovou úpravu č.1/2011. 

 
Přítomno: 13 členů AS FEK 
 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, zdržel se: 1   Usnesení bylo přijato 

 
Ad 3) Informace studentské komory 
Senátor Polívka uvedl, že předsedkyní studentské komory byla zvolena Zuzana Malá, 
místopředsedkyní Klára Jechová a tajemnicí Andrea Šusterová. Senátorka Šusterová uvedla, že 
studentská komora bude podporovat stránky FEK na Facebooku, aby byli studenti lépe 
informováni o dění na FEK.  

 

Ad 4) Informace z jednání předsednictva AS ZČU v Plzni 

Místopředsedkyně AS FEK Dr. Dvořáková informovala senátory o jednání předsednictva AS 
ZČU, které se konalo 12. 10. 2011.  
 
 
Ad 5) Informace k volbám do AS ZČU 
Senátorka Dvořáková uvedla, že za akademické pracovníky byli navrženi pouze tři kandidáti. 
Každá fakulta by měla mít v AS ZČU čtyři zástupce. Z tohoto důvodu budou muset na FEK 
proběhnout po řádných volbách ještě doplňující volby. Předsedkyně AS FEK vyzvala senátory, 
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aby zvážili a případně oslovili možné kandidáty za akademické pracovníky do AS FEK pro 
doplňující volby. Za studenty byli navrženi čtyři kandidáti. Nejbližší zasedání AS ZČU proběhne 
26. 10. 2011. 

 

Ad 6) Letní seznamovací kurzy pro 1. ročníky FEK – informace 

Senátorka Šusterová vysvětlila, že studenti 1. ročníku dostali s rozhodnutím o přijetí ke studiu na 
FEK pozvánku na seznamovací akci pro studenty FEK. Organizátory nebyli studenti FEK. Akci 
organizátoři nerealizovali podle toho, co studentům slíbili. V dopisu, který studenti obdrželi a do 
něhož byla pozvánka na akci vložena, bylo jasně uvedeno, že nejde o akci ZČU ani o akci FEK. 
Děkan FEK uvedl, že záležitost projednával se zástupci studentské komory AS FEK a navrhuje, 
že FEK je ochotna poskytnout součinnost poškozeným. K tomu je nutné získat seznam 
poškozených studentů a vyžádat si písemné doklady.  
Z diskuse k tomuto bodu vyplynul následující návrh dalšího postupu: 
Senátorka Šusterová shromáždí kontakty na poškozené studenty. Proděkanka Kunešová připraví 
se senátorkou Šusterovou text e-mailu, který bude zaslán studentům a se kterými se následně 
domluví na společném setkání k podniknutí dalších kroků. Ing. Fišerová se osobně dotáže JUDr. 
Podoly dne 20. 10. 2011 na návrh řešení situace. Děkan FEK projedná záležitost s rektorkou 
ZČU a vystoupí před studenty 1. roč. na přednášce. 
 
Návrh usnesení: 
 
AS FEK bere na vědomí informaci o problémech, které se vyskytly v souvislosti se zaslanou 
nabídkou seznamovacích kurzů pro 1. ročníky FEK, které byly organizovány jinými subjekty. 
 
Přítomno: 13 členů AS FEK 
 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdržel se: 1   Usnesení bylo přijato 
 
 
Ad 7) Různé 
 
a) Návrh zástupce FEK do Rady vysokých škol 
Na základě doporučení děkana FEK navrhuje AS FEK jako kandidáta na zástupce FEK v Radě 
vysokých škol doc. Vacíka, který zastupoval FEK již v předchozím období.  Další návrhy nebyly 
podány a proti předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné námitky.  
Následovalo hlasování o předloženém návrhu. 
 
Přítomno: 13 členů AS FEK 
Hlasování:  13 pro, 0 proti, zdržel se 0                
 
Kandidátem na zástupce FEK  v Radě vysokých škol byl jednomyslně zvolen doc. Ing. Emil 
Vacík, Ph.D.  
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b) Ing. Fišerová uvedla výsledky hospodaření kateder za období 1-9/2011, které jsou u všech 
kateder kladné, pouze výsledek hospodaření KJA je záporný.  
 
c) Senátorka Suchá informovala o workshopu Možnosti studia v zahraničí (Erasmus, Free 
Movers atd.), který se bude konat pro studenty FEK dne 23. 11. 2011 v 16:30 v TY211. 
Vyzvala zástupce studentské komory ke spolupráci při organizaci workshopu. Senátorka 
Šusterová souhlasila, že je ochotná na přípravě a organizaci workshopu spolupracovat. 
 
d) Senátorka Suchá se dotázala děkana FEK na reakci vedení FEK na projekt Řešení finanční 
situace KJA, který byl prezentován na výjezdním zasedání FEK v Nečtinách dne 2. 9. 2011. 
Děkan FEK konstatoval, že ztráta KJA za leden-září 2011 je věší, než byl ochoten přijmout. Dle 
děkana FEK prezentace projektu v Nečtinách nevyzněla s návrhem jasného řešení. Navrhovaná 
opatření nebyla dostatečná k řešení současné finanční situace KJA. Děkan FEK uvedl, že ZČU 
nás tlačí k tomu, aby FEK neměla katedru jazyků. Vznikl ÚJP, který bude dotován od ZČU. 
Jedno z řešení je střední cesta, tj. ponechat si část pracovníků KJA a zařadit je pod odbornou 
katedru (pravděpodobně pod KMO) s max. počtem  6-7 úvazků. Vyučovaly by se odborné kurzy 
za 2-3 kredity a zřejmě i kurzy 7 + 8. Na výkony je možné zaplatit 9,5 úvazku, v současné době 
je však na KJA 12,5 úvazku. Od pracovníků KJA, kteří by i nadále působili na FEK, se bude 
vyžadovat kromě doktorského studia a požadované jazykové odbornosti, také zvyšování 
odbornosti v oblasti související se zaměřením katedry, v rámci které budou působit. Se změnou 
týkající se KJA se budou měnit příslušné předpisy (např. Statut FEK), což podléhá schválení 
nejen AS FEK ZČU, ale i AS ZČU. Pracovníci KJA (6-7 úvazků), kteří budou chtít i nadále 
působit na FEK, budou muset projít konkurzem na nové katedře. 
 
 

Předsedkyně AS FEK Dr. Egerová jednání ukončila a poděkovala všem přítomným za účast. 

 

6. jednání pléna AS FEK se bude konat dne 23. 11. 2011 ve 13:00 v HJ 210 
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SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

Usnesení 1:  
Akademický senát FEK ZČU schvaluje vyhlášku č. 9DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni -
Přijímání ke studiu na Fakultu ekonomickou ZČU v Plzni pro akademický rok 2012/201. 
 
Hlasovalo:    13  členů AS FEK 
Výsledky hlasování:   13 pro,  0  proti, zdrželi se   0       
 
Usnesení 2: 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje vyhlášku č. 10DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni -
Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů celoživotního vzdělávání na FEK ZČU 
v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří studují nebo absolvovali studijní program 
nebo jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí v akademickém roce 2012/2013. 
 
Hlasovalo:   13  členů AS FEK 
Výsledky hlasování:   13 pro,   0 proti,  zdrželi se  0     
 
Usnesení 3: 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje rozpočtovou úpravu  č. 1/2011. 
 
Hlasovalo:   13 členů AS FEK 
Výsledky hlasování:   13 pro,   0 proti, zdrželi se  3 
 
Usnesení 4: 
Akademický senát FEK ZČU bere na vědomí informaci o problémech, které se vyskytly 
v souvislosti se zaslanou nabídkou seznamovacích kurzů pro 1. roč. FEK, které byly  
organizovány jinými subjekty. 
 
Hlasovalo:  13 členů AS FEK 
Výsledky hlasování:   12 pro,   0 proti, zdrželi se   1 
 
V Plzni dne 19. 10. 2011 

Zapsala: Mgr. Romana Suchá, tajemnice AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 

 

Přílohy:  - Vyhláška č. 9DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni (viz web FEK) 

 - Vyhláška č. 10DV/2011 děkana FEK ZČU v Plzni (viz web FEK) 

   


